
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Statsministeren

Dato: 18. januar 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AD
Er statsministeren enig med formanden for Transparency International Dan-
mark Natascha Linn Felix, der til Ekstra Bladet den 17. januar 2018 udtaler
”Landets statsminister bør ikke modtage sådan en gave, det er soleklart.” og
senere i samme artikel ”Jeg undrer mig og bliver forarget over, at landets
statsminister modtager så stor en gave og gør brug af den i en situation, hvor
stramninger over for storfiskere er under behandling.”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S), Maria Reumert Gjer-
ding (EL), Trine Torp (SF) og Roger Courage Matthisen (ALT).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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